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ZÁPIS č. 01/2024 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  01.02. 2024  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Július Obernauer, Ing. Jozef Brveník, Beáta Ďurindová, pplk. Mgr. Ján 

Vojtko 

 

 

Sekretár komisie:  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Ospravedlnení:     
 

Neprítomní/neospravedlnení:  Róbert Schmidt,  Igor Muco 

  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh harmonogramu zasadnutí komisie pre verejný poriadok v I. polroku 2024 

a návrh rámcového programu zasadnutí v I. polroku 2024 

3. Správa o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2023 

4. Rôzne  

5. Záver 

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

4/2024-2 02.02. 2024 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, ktorých 

oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Návrh harmonogramu zasadnutí komisie pre verejný poriadok v I. polroku 2024 

a návrh rámcového programu zasadnutí v I. polroku 2024 

Členovia komisie sa oboznámili s návrhom harmonogramu zasadnutí komisie a s návrhom 

rámcového programu zasadnutí v I. polroku 2024. 

 

K uvedenému bodu komisia prijala uznesenie č. 01/2024. 

 

Bod č. 3/ 
Správa o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2023 

Komisia sa so správou MsP oboznámila a nemala k správe žiadne pripomienky. Predseda 

komisie p. Duhan poďakoval náčelníkovi a vyjadril spokojnosť s činnosťou polície. 

 

K uvedenému bodu komisia prijala uznesenie č. 02/2024. 

 

Bod č. 4/ 
Rôzne 

Na zasadnutie komisie z vlastnej iniciatívy prišiel MUDr. Tkáčik, občan mesta Brezno so 

zámerom sa porozprávať o problémoch z oblasti verejného poriadku mesta Brezno, ktoré jeho 

a ostatných občanov mesta ťažia. 

P. Tkáčik vyjadril komisii nespokojnosť a to v nasledujúcich skutočnostiach: 

 zlé parkovanie v meste, zlé a nezmyselné dopravné značenia v celom meste (konkrétne 

ul. Šoltésová, Bottova, Pionierska, Jesenského. Hviezdoslavova, Školská a pod.), 

 upozornil na nebezpečnú dopravnú situáciu pri novom cintoríne, kde sa schádzajú štyri 

cesty chýba tam dopravné značenie v križovatke, 

 zaujímala ho úroveň spolupráce MsP a OO PZ, pretože má pocit, že je na nízkej 

úrovni, 

 chýbajú kruhové objazdy a pri Baldovskom moste je kruhový objazd zlý, 

 II. etapa obchvatu nepomohla znížiť emisie v meste, pretože aj tak musia vozidlá ísť 

do mesta,  

 na Lichardovej ulici bol viackrát žiadaný „retardér“, ale mesto nedalo povolenie aj 

napriek tomu, že firma Siman a Jorčík bude znášať na realizáciu všetky výdavky 

s odôvodnením, že je to bez nehodový úsek, 

 ďalej na Lichardovej ul. parkujúce vozidlá bránia prejazdu iným vozidlám a hlavne 

záchranným zložkám, 

 vozidlá parkujú na cyklotrasách, 

 hovorí sa o novej parkovacej politike, ktorá by mala konečne vyriešiť všetky 

nedostatky v dopravnej situácií v meste, 

 pri mestských oslavách a akciách v meste by mala regulovať dopravu dopravná 

polícia, pretože vznikajú kolízie a nebezpečné situácie na križovatkách, 

 čo sa týka mestskej polície celá činnosť a výkon polície je zlý a preto navrhuje políciu 

zrušiť a finančné prostriedky použiť napr. pre dopravu (nevyužíva kolobežky, nie sú 

pešie hliadky, posiela fotky priestupkov, ktoré hliadky prehliadajú a nič sa nedeje 

a pod...), 
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 upozornil na chaotické informatívne značenie pri „žihadielku“ z jednej strany je 

značka „zákaz voľného pohybu so psom“ a na druhej strane je značka „zákaz vstupu 

so psom“. 

 požiadal náčelníka o osobné stretnutie, na ktorom by rád prešiel určité postrehy, 

 dopytoval sa, kto zložil dopravnú značku pri MsP. 

 

Náčelník Mgr. Ladislav odpovedal MUDr. Tkáčikovi na časť otázok v rámci jeho 

kompetencií od jeho nástupu do funkcie t. j. 01.08. 2023, ostatné veci je možné prediskutovať 

pri osobnom rozhovore na MsP. 

Následne komisia odporučila MUDr. Tkáčikovi, aby svoje podnety a postrehy predložil na 

príslušný odbor dopravy MsÚ. 

 

 P. Duhan, predseda komisie upozornil náčelníka na vzniknutú čiernu skládku oproti 

S1 v areáli bývalých kasární.  

 Náčelník odpovedal, že polícia už celú vec vyriešila a skládka bola odstránená. 

 

 P. Duhan, predseda komisie upozornil na padajúce konáre na cintoríne na Bujakove, 

kde je potrebné vykonať orezávku stromov.  

 

 

Bod č. 5/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16:30 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Erik Duhan                                  PhDr. Katarína Zaňáková          

predseda komisie                                                                   sekretár komisie 

 


